



اعتماد نشاط⁽¹⁾
License of⁽¹⁾ Activity

The Director of the National Center for Unmanned Aircraft Systems

- Pursuant to Presidential Decree No. 21-285 of 3 Dhu Al-Hijjah 1442 corresponding to July 13th, 2021 that defines the general framework governing unmanned aircraft systems;
- Pursuant to the Inter-Ministerial Decision of September 8th, 2025 that defines the conditions and procedures for the manufacture, acquisition, import, export, sale, maintenance, rental, service provision, transfer, and decommission of unmanned aircraft systems;

إن مدير المركز الوطني لمنظومات الطائرات بدون طيار على المتن،

- بمقتضى المرسوم الرئاسي رقم 21-285 المؤرخ في 3 ذو الحجة عام 1442 الموافق 13 يوليو سنة 2021 الذي يحدد الإطار العام المسير لمنظومات الطائرات بدون طيار على المتن،

- وبمقتضى القرار الوزاري المشترك المؤرخ في 8 سبتمبر 2025 الذي يحدد شروط وكيفيات انتاج واقتناء واستيراد وتصدير وبيع وصيانة وإيجار وتقديم الخدمات والتنازل والصرف من الخدمة منظومات الطائرات بدون طيار على المتن،

يشهد أن:

Certifies that:

THE NAMED :
LE NOMMÉ

Legal name
Raison sociale

COMMERCIAL
REGISTER N°
REGISTRE DE
COMMERCE N°

المسمى (ة):

الغرض الاجتماعي:

رقم السجل
التجاري :

يمنح له (أ) اعتماد لممارسة نشاط⁽¹⁾ منظومات الطائرات بدون طيار على المتن.

حرر بـ في

تحدد مدة صلاحية هذا الاعتماد بسنتين (2) قابلة للتجديد.

Is granted an license to exercise the activity of⁽¹⁾ Unmanned Aircraft Systems.

The license's validity period is two (2) years renewable.

مدير المركز الوطني لمنظومات الطائرات بدون طيار على المتن
Director of National Center for Unmanned Aircraft Systems